

NTKC

Jeugdsectie

Jaarverslag Najaarsdeelnemersvergadering

**Sterre Duitshof, Akki Kivits, Kevin Veldkamp, Kasper Loerakker,
Niels Goessens, May Bardet, Sara Wiekart**

2023-2024

2 Inhoudsopgave

| | | |
|----|---|-----------|
| 3 | Agenda Najaarsdeelnemersvergadering 2024 | 4 |
| 4 | Notulen Najaarsdeelnemersvergadering 2023 | 5 |
| 5 | Notulen voorjaarsdeelnemersvergadering 2024 | 17 |
| 6 | Jaarverslag Secretaris | 24 |
| 7 | <i>Bestuur</i> | 24 |
| 8 | <i>Kascontrolecommissie</i> | 24 |
| 9 | <i>Bestuursvergaderingen</i> | 24 |
| 10 | Jaarverslag Penningmeester | 25 |
| 11 | <i>Kosten 2023-2024</i> | 25 |
| 12 | <i>Kascontrolecommissie</i> | 25 |
| 13 | Jaarverslag Toersecretaris | 27 |
| 14 | <i>Toerverslag</i> | 27 |
| 15 | <i>Uitreiking "beste weekend" prijs</i> | 32 |
| 16 | <i>Meest kamperende deelnemers</i> | 32 |
| 17 | Verkiezingen | 33 |
| 18 | <i>Rooster van aftreden NTKC-Jeugdsectie</i> | 34 |
| 19 | Jaarverslag Lid | 35 |
| 20 | <i>Promotie van de Jeugdsectie</i> | 35 |
| 21 | <i>JS-update</i> | 35 |
| 22 | <i>Bulletin</i> | 35 |
| 23 | <i>MerchCo</i> | 35 |
| 24 | <i>Fotocommissie</i> | 35 |
| 25 | <i>Facebook</i> | 35 |
| 26 | <i>Instagram</i> | 36 |
| 27 | <i>Website</i> | 37 |
| 28 | <i>Fotosite</i> | 37 |
| 29 | <i>Taken bestuurslid</i> | 37 |
| 30 | Beleid | 38 |

| | | |
|----|---|-----------|
| 31 | Begroting 2024/2025 | 39 |
| 32 | Concept toerprogramma 2023/2024..... | 40 |
| 33 | FICC Youth Rally 2025 – Italië | 41 |
| 34 | Clubraad | 41 |
| 35 | | |
| 36 | | |

Agenda Najaarsdeelnemersvergadering 2024

- 38 1. Opening
39 2. Goedkeuren agenda
40 3. Mededelingen en ingekomen stukken
41 4. Notulen Najaarsdeelnemersvergadering 2023
42 5. Notulen Voorjaarsdeelnemersvergadering 2024
43 6. Jaarverslag secretaris
44 7. Jaarverslag penningmeester
45 a. Verslag kascontrolecommissie
46 8. Jaarverslag toersecretaaris
47
48 *PAUZE*
49
50 9. Jaarverslag Lid
51 a. Promotie van de Jeugdsectie
52 b. JS-update
53 c. Bulletin
54 d. MerchCo
55 e. Fotocommissie
56 f. Facebook
57 10. Jaarverslag webmeester
58 a. Website
59 b. Fotosite
60 c. Andere bezigheden
61 11. Uitreiking jaarlijkse “Beste weekend”-prijs
62 12. Meest kamperende deelnemers
63 13. Verkiezingen
64 a. Rooster van aftreden
65
66 *PAUZE*
67
68 14. Beleid
69 a. Doelstelling 2024/2025
70 b. Begroting 2024/2025
71 c. Toeragenda 2024/2025
72 15. FICC Youth Rally 2025 - Italië
73 16. Clubraad 2024
74 17. Reglement
75 18. Gedragscode
76 19. Praatmaatjes
77 20. Rondvraag
78 21. Sluiting

Notulen Najaarsdeelnemersvergadering 2023

79
80
81
82
83
84
85
86
87
88
89
90
91
92
93
94
95
96
97

Datum: 22-10-2023 om 10:45

Locatie: Boederijweekend.

Opkomst: 36 mensen (29 stemgerechtigden, 6 kennismakingsleden, André vanuit het hoofdbestuur)

Bestuur bestaande uit:

Sterre: Voorzitter

Kevin: Secretaris

Mór: Penningmeester

Niels: Toersecretaaris

May: Webmeester

Sanne: Algemeen lid

Floor: Algemeen lid

Arthur is door Anouk N en Ruben gemachtigd om te stemmen tijdens de verkiezingen.

98
99
100
101
102
103
104
105
106
107
108
109
110
111
112
113
114
115
116
117
118
119
120
121
122
123
124
125
126
127
128
129

1. Opening

Sterre sluit boerderij af en start de vergadering om 10:49.

Sterre legt uit hoe de NDV werkt.

Het bestuur stelt zich voor aan de (nieuwe) leden.

2. Goedkeuren agenda

Goedgekeurd.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

Gedragcode

Sterre geeft aan dat er een ingekomen stuk binnen is gekomen namens Akki, Alana, Caitlin, Lorenzo, Tim en Yoëlle

Sanne legt kort toe wat een gedragscode inhoudt.

Yoëlle legt namens de getekenden de argumenten uit om het wel te bespreken.

Sterre legt namens het bestuur de argumenten uit om het nog niet te bespreken en uit te stellen tot het verder is uitgewerkt.

Bram t H: Duurt het een jaar voordat het weer besproken kan worden?

Sterre: Nee dit kan eerder, de projectie is voorjaar (april mei).

Arthur: Kun je het niet bespreken tijdens het ALV-weekend?

Sterre: Goed idee

Ivar: In hoeverre is het gedragsreglement anders dan het reglement dat we al hebben?

Sanne: Het gedragsreglement voegt meer handvaten toe omtrent geweld en seksuele overschrijdingen en hoe we hier op kunnen handelen.

Bram K: Meestal als bestanden ingestemd worden als er nog aanpassingen willen plaatsvinden, dan gebeurt dit niet dus ik stel voor te wachten tot we hem in geheel kunnen instemmen.

Anouk v H: Onderschrijft dit.

Peerke: Het was onduidelijk welke maatregel wanneer dus misschien een flowchart hiervan maken.

Sterre: Dit lijkt ons niet haalbaar omdat elke situatie een andere aanpak vraagt.

Akki verlaat de vergadering.

Bram t H: Heeft het HB ook gekeken naar dit document?

130 **Sanne:** Ja die hebben gekeken naar de opbouw maar niet naar de inhoud.
131 **Bram t H:** Als het bestuur niet het bestand in wil stemmen vind ik niet dat ze dit hoeven te doen, wel
132 vind ik dat er dan een hardere deadline moet komen voor het gedragsreglement.
133 **Yoëlle:** Ik ben het er niet mee eens dat het een document van bestuur is maar van de sectie dus vind
134 dat de sectie hier wel inspraak in heeft.
135 **Arthur:** Eerste keer dat het gecommuniceerd was is afgelopen vrijdag daarom wil ik er niet al over
136 stemmen, alleen ik vind ook niet dat dit nog een jaar moet duren.
137 **Ivar:** Ik begreep dat het een goed leesbaar document moest zijn en dat is het nu niet. Zorg eerst dat je
138 een bestand krijgt dat leesbaar en hanteerbaar wordt. Laten we het instemmen uitstellen tot een later
139 document.
140 **Yoëlle:** Aan Sterre, hoor ik van wat je zegt dat het een reglementswijziging wordt of niet?
141 **Sterre:** Ja, het is wel de bedoeling om dit een reglementswijziging te maken.
142 **Bram t H:** Misschien een beter idee om dit een gesloten stemming te maken omdat het een beladen
143 onderwerp is.

144
145 *Akki komt terug de vergadering in.*
146

147 **Sterre:** Ja dit is een idee.
148 **Bram K:** Het lijkt me inderdaad niet handig om een reglementswijziging te proppen op een a4'tje, dus
149 een a4'tje voor gedragsreglement en los daarvan het doorvoeren als reglementswijzigingen.
150 **Yoëlle:** Ik merk dat er onduidelijkheid is over hoe het bestuur dit wil presenteren.
151 **Mór:** We willen het presenteren als wijziging op het reglement om dit uit te bereiden.
152 **Sterre:** We gaan stemmen of we de gedragscode wel of niet gaan behandelen deze vergadering.
153 **Bram t H:** Kunnen we een datum vastzetten wanneer het bestuur dan de gedragscode gaat
154 presenteren?
155 **Sterre:** ALV-weekend lijkt ons een goed streven.

156
157 *Gesloten stemming of we de gedragsreglement gaan behandelen deze NDV (Ivar en Niels tellen de*
158 *stemmen):*
159

160 **Voor behandelen gedragsreglement:**

161 **6**

162 **Tegen behandelen gedragsreglement:**

163 **19**

164 **Blanco:**

165 **4**

166

167 **Sterre:** Bij deze stellen we het behandelen van het gedragsreglement uit, jullie krijgen meer informatie
168 rond maart/april.

169 **André HB:** NTKC heeft ook een clubcode, deze is steeds uitgebreider geworden. Positief formuleren
170 en duidelijkheid is belangrijk. Drie belangrijkste dingen in deze code: concreet wat betekent het, en de
171 gevolgen hiervan.

172 **Niels:** Bedankt André.

173

174 **4. Notulen Najaarsdeelnemersvergadering 2022**

175 **Arthur:** 6.1.1 minder dan 5 euro winst moet waarschijnlijk pp zijn.

176 **Sterre:** Dit klopt.

177 **Arthur:** 12.5.2 heeft Floor hier nog naar gekeken?

178 **Floor:** Nee is niet gebeurd.

179 **Caitlin:** 21.1: hebben jullie nog gekeken naar kinderkamp of huttenbouwweekend?

180 **Sterre:** We merkten hier weinig enthousiasme voor en deze weekenden vielen vaak samen met onze
181 kampjes dus we hebben hier niks mee gedaan.

182 **Arthur:** 22.3 Volgens mij stond de fotosite nog steeds online.

183 **May:** Dit klopt dit is dit jaar verkeerd gegaan, deze is nu opgezegd.

184 **Caitlin:** Komen alle foto's op de oude site ook op de nieuwe site?

185 **Bram t H:** Ben ik mee bezig maar ik stel het telkens uit.

186

187 **Goedgekeurd**

188

189 **5. Jaarverslag secretaris**

190 Kevin ligt kort toe.

191 **Bram t H:** Suggestie om regelnummers toe te voegen.

192 **Kevin:** Goed idee, ga ik volgend jaar meenemen.

193 **Peerke:** Complimenten over het jaarverslag

194

195 **Goedgekeurd**

196

197 **6. Jaarverslag penningmeester**

198 Mór ligt kort toe.

199 **Peerke:** wat gebeurt er met het overgebleven geld?

200 **Mór:** Dit gebruiken we voor de actieve deelnemersactiviteit.

201 **Yoëlle:** Wat gebeurt er met het geld van de JS?

202 **Mór:** blijft staan voor volgend jaar en wordt aangevuld door HB.

203 **Alana:** Mogen oud JS-ers die actief waren in dit jaar ook komen naar de actieve deelnemersactiviteit?

204 **Sterre:** Ja, die worden ook uitgenodigd voor de actieve deelnemersactiviteit.

205

206 **a. Verslag kascontrolecommissie**

207 **Arthur:** Wat betekent NT?

208 **Maarten:** Het betekent noordelijk team. Het is goedgekeurd; verschil konden we niet vinden.

209

210 **Goedgekeurd**

211

212 **7. Jaarverslag toersecretaris**

213 Niels ligt kort toe.

214 **Yoëlle:** waarom is het niet bekend hoeveel deelnemers er waren bij werkweekend Hazerswoude.

215 **Niels:** Deze communicatie is niet goed gegaan, dus dit is verloren gegaan.

216 **Arthur:** Zou het leuk vinden dat er een grafiek is met totaal aantal overnachtingen.

217 **Bram K:** Telt dit werkweekend mee voor prijs voor het beste weekend?

218 **Niels:** Is georganiseerd door de afdeling dus telt niet mee.

219

220 **Voor de pauze legt May kort uit hoe de fotowebsite werkt zodat meer mensen deze gaan gebruiken.**

221

222 **Boyd:** Werd aangegeven niet meer dan 10 is dat tegelijkertijd?

223 **May:** Ja is tegelijkertijd.

224 **Jaap:** Ik heb foto's geüpload die zijn nog niet zichtbaar.

225 **May:** Hier ga ik naar kijken.

226 **Caitlin:** Wie heeft/mag toegang?

227 **May:** Hier gaan we naar kijken als bestuur.

228 **Arthur:** Kunnen niet JS-ers ook foto's uploaden?

229 **May:** Dit kan mits ik hun e-mail toelaat.

230 **Arthur:** Wat gebeurt er met andere mensen die op de foto staan?

231 **Sterre:** Gaan we naar kijken.

232 **Lorenzo:** Is het probleem dat ik heb aangegeven al opgelost?

233 **May:** Nee maar hier ga ik naar kijken met Bram t H.

234 **Maarten:** Kan er een makkelijke scrol optie toegevoegd kunnen worden?

235 **May:** Gaan we naar kijken.

236 **Irish:** Op mobiel kon ik de foto's al klein zien pas als ik ze opende moest ik inloggen.

237

238 **Bram t H:** Dit is als het goed is opgelost.

239

240 *Lorenzo verlaat de vergadering en machtigt Sterre.*

241 *Jaap verlaat de vergadering.*

242

243 **PAUZE**

244

245 Vergadering herstart om 12:11.

246

247 **8. Jaarverslag Lid**

248 Floor ligt toe.

249 **a. Promotie van de Jeugdsectie**

250 -

251 **b. JS-update**

252 -

253 **c. Bulletin**

254 **Floor:** Er worden mensen gezocht voor bulletin.

255 *Moos en Arwin melden zich hiervoor aan.*

256

257 **d. MerchCo**

258 **Yoëlle:** Hoe zit het nu met de MerchCo?

259 **Niels:** Mensen die er nu in zitten hebben er geen tijd meer voor of zitten niet meer in JS. De truien worden opgepakt door het bestuur. Er zitten momenteel geen mensen meer in de MerchCo.

260 **Bram t H:** Ik vind het leuk om dingen te ontwerpen maar wil hier geen leiding in nemen.

261 *Bram en Kevin melden zich aan voor MerchCo.*

262 **Yoëlle:** Blijft het ontwerp hetzelfde met dezelfde kosten?

263 **Niels:** Dit gaan we wel proberen!

264 **Boyd:** Niet alle mensen die een trui willen zijn hier, hoe worden zij benaderd?

265 **Niels:** We gaan de oude lijst langs.

266

267 **e. Fotocommissie**

268 **Floor:** Iedereen stopt, willen mensen dit voortzetten?

269 *Arthur, Akki en Floor melden zich hiervoor aan.*

270

271 **f. Facebook**

272 -

273

274 **Goedgekeurd**

275

276 **9. Jaarverslag webmeester**

277 May ligt kort toe.

278 **Sarah:** De status van de Whatsappgroep loopt regelmatig achter.

279 **Sterre:** Dit is geen taak van het bestuur.

280 **a. Website**

281 **May:** HB werkt aan nieuwe site, dit wachten we af.

282 **Peerke:** Het proces duurt soms lang om tot een nieuwe website te komen, is het een idee om JS te splitsen van de NTKC-site?

283 **Sterre:** Dit lijkt mij niet gewenst.

284 **André:** Er zijn heel veel leden en secties en afdelingen, daardoor duurt dit proces even.

285 **Arthur:** Lijkt me goed om met HB contact te houden vanuit de webmaster zodat de nieuwe site aansluit bij de wensen van de JS.

286

287 **b. Fotosite**

288 -

289

290

291

292 c. **Andere bezigheden**

293 -

294

295 **Goedgekeurd**

296

297 **10. Uitreiking jaarlijkse “Beste weekend”-prijs**

298 Sterre ligt kort toe wat dit inhoud.

299 Niels houdt de stemmen bij.

300

301 *Beste weekendprijs gaat naar het ALV-Weekend.*

302

303 **Anouk v H:** Telt ALV-Weekend mee met de prijs want deed die afgelopen jaren niet.

304 **Sterre:** Het is georganiseerd door deelnemers dus telt mee en we willen de ALV graag als JS promoten.

305

306 **11. Meest kamperende deelnemers**

307 *Boyd is de meest kamperende deelnemer!*

308 **Abel:** Is dit meest kamperend binnen jeugdsectie?

309 **Sterre:** Ja, alleen binnen Jeugdsectie.

310

311 **12. Verkiezingen**

312 Sterre ligt kort toe.

313

314 Eerst stellen de kandidaten voor penningmeester zich voor.

315 Peerke via een presentatie en Kasper door middel van een filmpje aangezien hij helaas niet bij de NDV kon zijn.

316

317 Presentatie Peerke:

318

319 **Mór:** Hoe ga je ervoor zorgen dat je het jeugdsectie bestuur niet te serieus neemt?

320 **Peerke:** Ik probeer gewoon dingen goed te regelen en je kunt ook met me lachen.

321 **Arwin:** Hoe wil je deze problemen benaderen?

322 **Sterre:** Dit gaat in combinatie met het bestuur.

323 **Maarten:** Waarom ga je niet voor de functie Lid?

324 **Peerke:** Financiën lijken mij veel interessanter.

325 **Yoëlle:** Als je kijkt naar wat je moeilijk vindt, hoe ben je van plan hiermee om te gaan?

326 **Peerke:** Ik probeer rustiger te communiceren en na te denken want ik weet dat dit een uitdaging is voor mij.

327 **Arthur:** Verwacht je genoeg tijd te hebben voor bestuur omdat je ook van plan was om naar buitenland te gaan?

328 **Peerke:** Ik verwacht genoeg tijd te hebben ook als ik eventueel naar het buitenland ga.

329

330 Presentatie Kasper:

331

332 **Yoëlle:** Hoe verwacht hij tijdtechnisch dit te gaan doen in verband met skiën?

333 **Sterre:** Hij skiet 20 weken per jaar over het jaar verdeeld en er valt omheen te plannen.

334 **Moos:** Hoeveel ervaring heeft Kasper?

335 **Mór:** Hij heeft nog geen ervaring maar hij heeft een vader die ook bestuur is geweest en zijn vader zit ook in de financiële business en heeft toegezegd hem te willen ondersteunen waar nodig.

336 **Bram t H:** Mór jij had ook geen ervaring toen jij begon als penningmeester hoe heb jij dit ervaren?

337 **Mór:** Het is prima te doen zonder ervaring.

338 **Iris:** Hoe zou jij er in staan als Kasper hulp nodig heeft?

339 **Mór:** Het maakt niet uit wie penningmeester wordt, als de penningmeester hulp nodig heeft wil ik die

345 wel bieden.
346 Er wordt geopperd dat het mogelijk een probleem is omdat Kasper 16 jaar is en dus de rekening niet
347 op zijn naam kan. Dit wordt uitgezocht.
348 Bij de Rabobank en ING kan dit Triodos is dit niet bekend.
349
350 *Gesloten stemming over Peerke of Kasper als penningmeester (Iris en Floor hebben geteld)*
351
352 **Peerke:**
353 11
354 **Kasper:**
355 14
356 **Blanco:**
357 6
358
359 **Kasper is ingestemd als Penningmeester.**
360
361 *Maarten verlaat de vergadering en machtigt Sterre.*
362 *Boyd verlaat de vergadering en machtigt Sterre.*
363
364 Akki stelt zich voor.
365
366 **Bram t H:** Kan Lid omgeschreven worden naar algemeen bestuurslid?
367 **Arthur:** Als het goed is word je verantwoordelijk voor het bulletin, hoe ga je hier je eigen draai aan
368 geven?
369 **Akki:** Hier heb ik nog niet over nagedacht, ga ik over nadenken.
370 **Caitlin:** Hoe ben je met deadlines want Lid heeft veel deadlines?
371 **Akki:** Ik heb nog niet veel deadlines gehad, maar denk dat ik hier wel goed mee kan zijn.
372
373
374 *Gesloten stemming over Akki als lid (Moos en May hebben geteld)*
375
376 **Voor:**
377 27
378 **Tegen:**
379 1
380 **Blanco:**
381 3
382
383 Sara stelt zich voor.
384
385 **Yoëlle:** Heb je al ervaring?
386 **Sara:** Ik zit in de activiteitencommissie van sportvereniging maar voor de rest geen ervaring.
387 **Arthur:** In hoeverre ben je bekend met de clubstructuur?
388 **Sara:** Niet.
389 **Arthur:** Misschien handig om dan naar de clubraad mee te gaan.
390 **Sara:** Dat is handig.
391 **May:** Hoe goed ben je in achter mensen aangaan?
392 **Sara:** Op zich wel redelijk.
393 **Bram t H:** Wat voor stijl voorzitter denk je te gaan zijn?
394 **Sara:** Dat hoop ik dit jaar te gaan ondervinden.
395 **Yoëlle:** Wat is je grootste uitdaging en hoe ga je hiermee om in bestuur?
396 **Sara:** Dat wordt wel tijdmanagement voor bestuurstaken en hoop dat ik hier dit jaar aan kan werken.

397 **Mór:** Hoe ga je zorgen dat iedereen een stem krijgt?
398 **Sara:** Ik ben hier al best wel goed in en zorg dat de zachtere stemmen ook gehoord worden.

399
400 *Gesloten stemming over Sara als vice-voorzitter (Sanne en Lars gaan tellen)*

401
402 **Voor:**

403 18

404 **Tegen:**

405 6

406 **Blanco:**

407 7

408
409 *Gesloten stemming over herkiezen Niels als toersecretaris (Floor en Sara gaan tellen)*

410
411 **Voor:**

412 27

413 **Tegen:**

414 0

415 **Blanco:**

416 4

417
418 *Rynke verlaat de vergadering*

419
420
421 *Gesloten stemming over herkiezen Sterre als voorzitter (Bram t H en May)*

422
423 **Voor:**

424 24

425 **Tegen:**

426 0

427 **Blanco:**

428 6

429
430 Kasco is een nieuw iemand voor nodig, Sterre legt kort uit wat dit inhoudt.
431 *Arthur meld zich aan, Anouk v H wil wel reserve zijn.*

432
433 **a. Rooster van aftreden**

434 Sterre ligt dit kort toe.

435 **Bram t H:** Is het een idee voor oud bestuur advies orgaan?

436 **Sterre:** Zijn we mee bezig.

437
438 *Afscheid oud bestuur*

439
440 **PAUZE**

441
442 *Anouk v H, Tim, Nyne en Lars verlaten de vergadering.*

443
444 Vergadering herstart om 14:30

445
446 **13. Beleid**

447
448 **a. Praatmaatjes document (zie bijlage)**

449 Sterre ligt kort toe.

450 **Bram t H:** In hoeverre is dit wel of niet officieel?
451 **Sterre:** Ja het is heel onduidelijk momenteel maar willen het graag onofficieel houden.
452 Er is verwarring over in hoeverre het wel of niet officieel is omdat bestuur wel regie houdt wie
453 praatmaatje wordt.
454 **Caitlin:** Waar komt dit dan terecht, aanvulling op reglement?
455 **Arthur:** Gooi het in een map met de officiële handleidingen.
456 **Kevin:** Hoe zien jullie als leden het wel goed voor je?
457 **Paul:** De intentie van het document is goed alleen het idee is momenteel niet uitvoerbaar. Of schrap
458 het of neem er meer verantwoordelijkheid voor.
459 **Arwin:** In hoeverre is het belangenverstrengeling als het bestuur de praatmaatjes kiest en deze
460 praatmaatjes ook tussen deelnemers en bestuur moet handelen?
461 **Arthur:** Dit valt mee aangezien de praatmaatjes op eigen inzicht handelen en niet beïnvloed worden.
462 **May:** Ik zie de praatmaatjes meer als een vrijwillige functie.
463 **Caitlin:** Bestuur moet het officieel maken als ze willen handelen op praatmaatjes.
464 **Sterre:** Ik hoor dat er vanuit de deelnemers behoefde is om het of volledig vrijblijvend te maken of
465 volledig officieel.
466 **Arwin:** Moos gaf aan dat de vereniging dan moet beslissen wat ze willen in plaats van alleen bestuur
467 en ik denk dat dit niet handig is.
468 **Arthur:** Het doel is duidelijk maken bij wie nieuwe leden terecht kunnen om te praten bij praatmaatjes.
469 **Kevin:** We moeten dus samengevat als bestuur of helemaal onofficieel maken of helemaal officieel en
470 niet half.
471 De deelnemers geven aan dit inderdaad te willen.
472 **Floor:** Mocht dit officieel worden betrek er dan deelnemers in.
473 **Sterre:** Gaan we doen.

474
475 *Peiling of we praatmaatjes totaal vrijblijvend willen indelen of dat we het totaal officieel willen indelen.*

476
477 Vrijblijvend:

478 8

479 Officieel:

480 8

481

482 Praatmaatjes document gaan we (nog) niet hanteren.

483 Bestuur gaat eerst kijken of ze het totaal vrijblijvend willen houden of het volledig officieel willen
484 maken.

485

486 **b. Doelstelling 2023/2024**

487 Sterre ligt kort toe.

488 **Peerke:** Moet je in plaats van Jeugdsectie merch niet Jeugdsectie in het algemeen noemen.

489 **Sterre:** Hiermee bedoelen we dat.

490 **Yoëlle:** Moet je de beleid alinea niet ook verwerken in de gedragscode?

491 **Sterre:** Gaan we doen.

492 **Caitlin:** Misschien moet je je doelstelling ook delen met de mensen die niet bij de NDV aanwezig zijn.

493 **Sterre:** We gaan kijken hoe we dit als bestuur kunnen uitvoeren. Deels is het ook eigen
494 verantwoordelijkheid dat mensen elkaar er op aanspreken.

495 **Mór:** Er werd geopperd dat het misschien ook iets voor de gedragscode is en ik vind dat dat niet
496 thuishoort in de gedragscode.

497 **Bram t H:** Het schoonmaken na een kampje gaat steeds moeizamer.

498 **Mór:** Misschien idee om een afsluiting te doen waardoor je ook makkelijker de deelnemers hier in kan
499 betrekken.

500

501 **Goedgekeurd**

502

503 **c. Begroting 2023/2024**

504 Mór ligt toe.
505 **Sterre:** Deze is nog niet goedgekeurd hoe gaan we hiervoor zorgen?
506 **Mór:** Moet nog met Nelleke in overleg hoe we hiervoor gaan zorgen.

507
508 **Goedgekeurd**

509
510 **d. Toeragenda 2023/2024**

511 Niels ligt toe.
512 **Niels:** Iets minder kampjes zodat er iets meer tijd tussen kampjes is en elk kampje ook zijn aandacht krijgt.
513 **Peerke:** Waarom is KABOB niet eind augustus
514 **Niels:** Meestal mag er eind augustus niet gestookt worden en daarnaast zijn er dan ook nog veel andere NTKC-ers die kamperen.
515 **Caitlin:** In jullie verslag staat dat jullie met vuurschalen willen werken maar dit mag niet op Den Treek.
516 **Niels:** Goed punt, we gaan er naar kijken.
517 **Arthur:** Er staan veel terreinen op die slecht bereikbaar zijn hoe zien jullie dit?
518 **Niels:** We hebben dit gedaan omdat we om deze redenen nooit op deze terreinen komen en willen er wel graag komen.
519 **Peerke:** Veel mensen hebben hier problemen mee.
520 **Niels:** We gaan kijken hoe we dit aan kunnen passen.
521 **Yoëlle:** Waarom is er geen samenwerking meer?
522 **Niels:** Met KAREN is het heel ingewikkeld om met niet NTKC-leden in te schrijven.
523 **Sterre:** Bij de JNM hebben we gemerkt dat het lastig is om te combineren met JS en Woesteland heeft momenteel geen bestuur.

524
525 **Nieuwjaarsweekend:** Anouk v H, Alana, Linde en Sara
526 **Voorrally/ALVweekend:** Arthur, Bram K, Moos, Nyne
527 **Introductieweekend:** Tim, Cas, Arthur, Abel
528 **Zomertour:** Niels S,
529 **Themaweekend:** Anouk v H, Moos en Floor
530 **KABOBweekend:** Sterre, Iris, Arwin en Anouk

531
532
533 **Goedgekeurd**

534
535
536
537
538
539 **14. FICC Youth Rally 2024 – Schotland**

540 Sterre ligt toe
541 **Peerke:** Naar welke andere opties hebben jullie allemaal gekeken?
542 **Sterre:** We hebben naar heel veel verschillende opties gekeken en gaan hier verder mee aan de slag.

543
544 **15. FICC Youth Rally Aanstaaende jaren**

545 **Sterre:** Nog veel onduidelijke maar 2025 naar Spanje.

546
547 **16. Clubraad 2023**

548 André ligt toe.
549 **Caitlin, Arthur, Yoëlle melden zich aan voor de clubraad en Peerke als reserve**
550 **Yoëlle:** Gaan we nog inhoudelijk tijdens deze vergadering in op de vragen van clubraad XXL?
551 **André:** Gaat vooral over jullie persoonlijke mening
552 **Yoëlle:** Ik vind het wel fijn als mensen ook dingen meegeven aan mij.

553
554 **17. Rondvraag**

555 **Ceciel:** Jullie hebben echt een efficiënte vergadering.
556 **Alana:** Ik wil gaan nadenken over of JOS-ers ook iets kunnen organiseren.
557 **Moos:** Het is een idee om met de hele sectie over de gedragscode en alles na te denken in

558 combinatie met NJR.
559 **Peerke:** EHBO mensen ook in je praatje mee nemen.
560 **Mór:** We moeten zorgen dat we mensen die wel goede punten hebben niet afkappen omdat we klaar
561 zijn met de vergadering.
562 **Yoëlle:** Er stond niet op de agenda over afgelopen rally en hier zou ik het wel graag ff over willen
563 hebben. Is er behoefte aan een afronding van de Rally en terugkoppeling?
564 **Niels:** Ik heb hier persoonlijk geen behoefte aan, wel ben ik heel benieuwd naar de evaluatie die de
565 commissie heeft gemaakt.
566 **Yoëlle:** Mijn doel was om nog een mail op te zetten met een korte samenvatting van de feedback en
567 deze te delen met de rally crew.
568 **Alana:** Ik denk dat mensen die hier misschien wel behoefte aan hebben niet aanwezig zijn.
569 **Yoëlle:** Deze optie ga ik ook in de mail verwerken die gestuurd wordt naar de crew.
570 **Sanne:** Mis nog veel pennen van escaperoom die ik graag terug wil. Hierna moet nog even opgeruimd
571 worden als we dit even met zijn allen oppakken dan is dit zo geregeld.

572 **18. Sluiting**

573 16:01

574
575
576
577
578
579
580
581
582
583
584
585
586
587
588
589
590
591
592
593
594
595
596
597
598
599
600
601
602
603
604
605
606
607
608
609
610
611

612 **Stemmingen**

613
614 *Gesloten stemming of we de gedragscode gaan behandelen deze NDV (Ivar en Niels tellen de*
615 *stemmen):*

616
617 **Voor behandelen:**
618 **6**
619 **Tegen behandelen:**
620 **19**
621 **Blanco:**
622 **4**

623
624 Conclusie: Gedragscode wordt nog niet behandeld deze NDV

625
626
627
628 *Gesloten stemming over Peerke of Kasper als penningmeester (Irish en Floor hebben geteld)*

629
630 **Peerke:**
631 11
632 **Kasper:**
633 14
634 **Blanco:**
635 6

636
637 Conclusie: Kasper is ingestemd als penningmeester

638
639
640
641 *Gesloten stemming over Akki als lid (Moos en May hebben geteld)*

642
643 **Voor:**
644 27
645 **Tegen:**
646 1
647 **Blanco:**
648 3

649
650 Conclusie: Akki is ingestemd als lid

651
652
653
654 *Gesloten stemming over Sara als vice-voorzitter (Sanne en Lars gaan tellen)*

655
656 **Voor:**
657 18
658 **Tegen:**
659 6
660 **Blanco:**
661 7

662
663 Conclusie Sara is ingestemd als vice-voorzitter

664

665 *Gesloten stemming over herkiezen Niels als toursecretaris (Floor en Sara gaan tellen)*

666

667 **Voor:**

668 27

669 **Tegen:**

670 0

671 **Blanco:**

672 4

673

674 Conclusie Niels is herkozen als toursecretaris

675

676

677

678 *Gesloten stemming over herkiezen Sterre als voorzitter (Bram t H en May)*

679

680 **Voor:**

681 24

682 **Tegen:**

683 0

684 **Blanco:**

685 6

686

687 Conclusie Sterre is herkozen als voorzitter

688

689

690

691 **Peilingen**

692

693 *Peiling of we praatmaatjes totaal vrijblijvend willen indelen of dat we het totaal officieel willen indelen.*

694

695 **Vrijblijvend:**

696 8

697 **Officieel:**

698 8

699

700 Conclusie: Bestuur gaat hier een beslissing over nemen tijdens een bestuursvergadering

701

702

703

704 **Aanmeldingen leden**

705

706 *Moos en Arwin melden zich aan voor de bulletin.*

707

708 *Bram t H en Kevin melden zich aan voor MerchCo.*

709

710 *Arthur, Akki en Floor melden zich aan voor de Fotocommissie.*

711

712 *Caitlin, Arthur, Yoëlle melden zich aan voor clubraad en Peerke als reserve.*

713

714 *Arthur meld zich aan voor kasco, Anouk v H wil wel reserve zijn.*

715

716

717

718
719
720
721
722
723
724
725
726
727
728
729
730
731
732
733
734
735
736
737
738
739
740
741
742
743
744
745
746
747
748
749
750
751
752
753
754
755
756
757
758
759
760
761
762
763
764
765
766
767

Notulen voorjaarsdeelnemersvergadering 2024

Datum: 07-04-2024 om 11:00

Locatie: Online via teams.

Opkomst: 16 mensen (14 stemgerechtigden, 2 kennismakingsleden, geen hoofdbestuur)

Bestuur bestaande uit:

Sterre: Voorzitter

Sara: Vice-voorzitter

Kevin: Secretaris

Kasper: Penningmeester

Niels: Toersecretaris

May: Webmeester

Akki: Algemeen lid

1. Opening

11:13

2. Goedkeuren agenda

a. Notulen stonden er niet in: toevoegen na punt 3.

b. Toevoegingen vragen + extra agendapunt voor bespreken mail afdeling Veluwe

Punt a. en b. zijn toegevoegd door Jeugdsectiebestuur, voor de rest was iedereen het eens met de agenda.

3. Mededelingen en ingekomen stukken

a. Mail afdeling Veluwe

Sterre: We kregen deze mail afgelopen week binnen en willen dit graag behandelen als eerste agenda punt.

4. Mail afdeling Veluwe:

a. **Zorgpunt: De Jeugdsectie heeft bij de invoering van Karen geen uitzondering meer op introductietarief. Deze uitzondering is ingetrokken zonder overleg. Oproep van de brief: contact met JS opnemen en reflecteren op proces, kijken naar alternatief.**

Sterre: Tijdens de ALV van HB was het tijdens de rondvraag een beetje onrustig over een aantal punten. Naar aanleiding hiervan heeft afdeling Veluwe een mail gestuurd naar alle afdelingen en secties om deze zorgen te uiten over het introductietarief en het overstappen naar een duurzame bank met de vraag of wij dit als sectie willen ondertekenen voordat deze mail naar het HB gaat.

Caitlin: Ik vind dit een goed initiatief.

Arthur: Introductietarief is goedgekeurd door een ALV dus ben heel blij met deze mail.

Maarten: Ik ben het met Arthur eens het is jammer hoe het is gegaan met het terugtrekken van introductietarief en hoe dit tijdens afgelopen ALV is gegaan.

Boyd: Ik ben het met de rest eens en ik vind het niet raar als de Jeugdsectie dit ook

768 ondertekent. Vooral het proces is niet goed gedaan vanuit het HB en ik vind het
769 belangrijk om daarom juist te ondertekenen.
770 **Niels:** Ik heb nog wel wat context. In overleg met het HB heb ik het idee gehad dat ze
771 niet bewust waren van deze regeling en dat ze het niet met kwade bedoelingen hebben
772 afgeschaft, wel hebben we aangegeven in de testperiode van Karen dat het introductie
773 tarief niet functioneert.
774 **Yoëlle:** Ik ben het eens met de brief, er staan alleen een aantal fouten in en het is fijn
775 als dit aangepast wordt.
776 **Sterre:** Kun je deze fouten op de mail zetten?
777 **Yoëlle:** Zal ik doen.
778 **Arthur:** Deze introductietarief regeling heeft alleen in een ALV notulen gestaan dus
779 waarschijnlijk was daarom HB niet op de hoogte.

- 780
781 **b. Bezwaarpunt: voorstel duurzamere bank werd met applaus ontvangen maar er**
782 **werd geen gehoor gegeven aan dit verzoek door het HB. De mail van afdeling**
783 **Veluwe geeft aan om deze vraag voor een duurzamere bank serieus te nemen.**
784 **Kijken naar mogelijkheden zoals het openen spaarrekeningen of iets dergelijks.**
785

786 **Sterre:** Tijdens de rondvraag werd gevraagd waarom de NTKC niet bij een duurzame
787 bank zat, dit werd niet serieus genomen door het HB. Jeugdsectie heeft als enige een
788 Triodos bankrekening, de rest van de rekeningen zit bij ING, wat is de mening van jullie
789 hierover?

790 **Mór:** Het is een goed idee om over te stappen.

791 **May:** Het punt is vaak genegeerd en dat is niet goed van het HB, daarnaast zou ik
792 graag zien dat de NTKC overstapt naar een duurzamere bank.

793 **Boyd:** Vergelijkbaar met wat May zei, ik ben het met beide eens. Alhoewel als er
794 mensen zijn die het niet met beide eens zijn omdat het twee losstaande punten zijn
795 moeten ze nu over beide tegelijk stemmen, zijn wel beide punten die het proces van het
796 HB bekritisieren dus daar hangen ze wel samen.

797 **Akki:** Misschien is het handig om met het bezwaar de opties ook uit te zoeken en mee
798 te sturen, om zo de stap voor het HB niet te groot te maken zodat er serieus mee bezig
799 gegaan wordt.

800 **Yoëlle:** Ik vind de mail al goed en netjes alleen het punt is echt dat HB processen niet
801 goed doet en dat is het voornaamste punt.

802 **Mór:** Voordat Hans penningmeester was is de Triodos rekening van Jeugdsectie nooit
803 een probleem geweest en nu ineens wel, dit is echt jammer.

804 **Boyd:** Er staat al een opzetje van stappen hoe ze het kunnen aanpakken dus denk dat
805 ze daarmee aan de slag kunnen.

806 **Arthur:** eigenlijk hoor ik dat Hans niet functioneert zoals we van een penningmeester in
807 het HB mogen verwachten, als ALV hebben we ook de macht om hem weg te
808 stemmen.

809 **Boyd:** Eens, het is een hele kwalijke kwestie maar wegstemmen is pas een
810 vervolgstap.

811
812 **Conclusie:** Overstappen van bank en het minder functioneren word door de VDV
813 gedragen dus we besluiten deze mail ook te ondertekenen als Jeugdsectie.
814

815 5. Wisselen functie

816 **Sterre:** Sara wil geen voorzitter meer worden, er zijn geen aanmeldingen voor
817 vicevoorzitter binnengekomen, Akki wil wel wisselen met Sara van functie. Omdat er
818 voor de rest geen aanmeldingen zijn, zijn bij deze Sara en Akki van functie gewisseld.

819 **Yoëlle:** hoe ziet het aftreding rooster eruit?

820 **Sterre:** Kevin, Niels, Sara en Sterre gaan eruit en May, Kasper en Akki blijven zitten.

821 **Arthur:** is er al interesse?

822 **Sterre:** In de wandelgangen horen we wel wat maar er is nog geen definitieve interesse
823 van mensen.

824
825 Korte pauze van 10 minuten

826
827 Resume

828
829 **Sterre:** Momenteel hebben we niet genoeg stemgerechtigden want dit moet aantal
830 zittende bestuursleden * 2 + 1 zijn wat neerkomt op 15. Op dit moment zijn er 14
831 stemgerechtigden.

832 **Floor:** Laten we het bespreken met alle aanpassingen doen en dan volgende
833 deelnemersvergadering goedkeuren.

834 **Sterre:** Eens.

835 **Yoëlle:** Notulen kunnen we volgens mij wel goedkeuren omdat dit met applaus gaat.

836 **Kevin:** Nee dit kan niet want er is niet genoeg draagkracht vanuit de sectie omdat
837 notulen best belangrijk zijn voor de vereniging.

838 **Boyd:** Laten we de notulen wel bespreken en dan gewoon goedkeuren tijdens de
839 volgende deelnemersvergadering.

840 **Arthur:** Laten we wel een peiling houden zodat dit ook meegenomen kan worden in
841 deelnemersvergadering.

842 **Boyd:** Denk dat dit alleen voor reglement nodig is.

843 **Arthur:** *Duimpje*.

844

845

846

847

848 6. Notulen NDV

849

850 **Yoëlle:** Mór zijn naam staat vaak fout en achternamen aanvullen. Bij ingekomen
851 stukken toevoegen wat het ingekomen stuk is van de mensen. Timmie veranderen naar
852 Tim want het is een beetje onprofessioneel.

853 **Mór:** HB lid bij naam noemen.

854 **Kevin:** Willen we dan ook een aanwezigen lijst voor de rest?

855 **Arthur:** Aanwezigen lijst hoeft niet.

856 **Maarten:** Graag ook de bestuursleden bij naam noemen.

857

858 Iedereen bij de VDV vindt de notulen met deze aanpassingen goed, hierover wordt de
859 volgende deelnemersvergadering gestemd.

860

861 Er wordt geconstateerd dat er te weinig mensen zijn om het reglement in te stemmen.

862

863 **Sterre:** Willen we nu wel of niet stemmen? Hier zijn de meningen over verdeeld en dit is
864 ook lastig aangezien deze vergadering is gepland vanuit de draagkracht van de NDV.

865 **Boyd:** Als iedereen het belangrijk vond om over de stukken te stemmen waar zijn ze
866 dan nu?

867 **Yfke:** Ik sluit me hierbij aan.

868 **Caitlin:** Volgens mij kunnen we het niet nu goedkeuren als er aanpassingen zijn, want
869 verwoording is heel belangrijk.

870 **Sterre:** Ik ben het hier wel mee eens maar het kan wel zoals het in ons reglement
871 staan.

872 **Akki:** Laten we wachten tot we wel genoeg stemgerechtigden hebben en er dan wel
873 over stemmen want ik denk dat de jonge deelnemers het misschien niet genoeg
874 interesseert.

875 **Boyd:** Het is een peiling dus dan mogen de niet stemgerechtigden ook mee beslissen

876 in de peiling.
877 **Yoëlle:** Ik zou willen opperen om een gedragscode van kracht te laten gaan en dit dan
878 doorstemmen als reglement.
879
880 Lars is de vergadering binnengekomen.
881
882 **Sterre:** Dit kan niet omdat wij de gedragscode hebben opgesplitst.
883 May legt kort uit waarom we het hebben opgesplitst.
884 **Caitlin:** Over het algemeen is een reglement heel formeel en een gedragscode
885 informeel.
886
887 We houden een peiling of we wel of niet gaan stemmen over het reglement. Omdat de
888 opkomst best laag is en we graag de mening vanuit de deelnemers horen vooral omdat
889 vanuit de NDV dit onderwerp als best belangrijk werd beschouwd en hiervoor speciaal
890 een extra deelnemersvergadering is ingepland.
891
892
893
894 We houden een peiling:
895
896 Gaan we wel of niet over het reglement stemmen mits er genoeg stemgerechtigden
897 zijn?
898
899 Ja (4)
900 Nee, we stellen het uit (10)
901

7. Praatmaatjescommissie

- a. **In de NDV kwam naar voren dat de vorm van praatmaatjes nog niet goed is. Het bestuur heeft gekozen om door middel van een commissie in te gaan hierop, om meerdere perspectieven mee te nemen vanuit de sectie en omdat de uitwerking van het bestuur niet goed werkte.**

Sterre: Naar aanleiding van de discussie vanuit vorige NDV hebben we besloten om een commissie op te zetten om na te denken over het concept praatmaatjes. Hier zijn nu twee aanmeldingen voor, graag zien we hier nog meer aanmeldingen voor.

Arthur: Het lijkt me heel chill om het representatief te hebben voor de complete Jeugdsectie. Bijvoorbeeld input vanuit de jeugd en input vanuit verschillende subgroepen binnen de Jeugdsectie.

Boyd: Misschien is het handig voor het werven van jonge mensen om de naam te veranderen van commissie naar werkgroep om het zo ook aantrekkelijker te maken.

Micha v B is de vergadering binnengekomen.

Sterre: Zijn er mensen die zich hier willen aanmelden?

Boyd: Ik voelde me in eerste instantie niet geroepen om hier voor aan te melden omdat het vanuit de jonge mensen ook belangrijk is, maar ik wil wel een ondersteunende rol spelen.

Sterre: We gaan de naam aanpassen.

8. Gedragscode

Sterre: Vorig jaar heeft Sanne heel veel moeite gestoken in een gedragscode opstellen, deze hebben we na stemming vorige NDV niet besproken omdat wij het als bestuur nog verder wilden bekijken en eventueel aanpassingen maken. Als bestuur zagen we dat het

929 heel erg uit twee delen bestond; namelijk regels en hoe willen we dat mensen zich
930 gedragen. Daarom hebben we het opgesplitst in een reglement en een gedragscode. De
931 gedragscode wordt een bestand voor how to Jeugdsectie, dit is dus een informeel bestand.
932 **Yoëlle:** Gedragscode is niet wat jullie nu beschrijven volgens mij. Dus handig om in het
933 reglement toe te voegen wat een gedragscode inhoudt.
934 **Niels:** Hebben ook heel veel onderzoek gedaan naar de definitie van een gedragscode en
935 er is heel erg open voor eigen interpretatie dus daarom verschilt dit ook.
936 **Yfke:** Ik vind het goed dat het in twee delen is gesplitst.
937 **Boyd:** Het woord gedragscode is mooi om te gebruiken als iedereen dezelfde definitie
938 heeft maar dat is niet zo dus misschien iets anders te gebruiken zoals how to Jeugdsectie
939 en dit heeft ook een veel positievere insteek.
940 **Niels:** Boyd vind je de naam gedragscode te onduidelijk?
941 **Boyd:** Ja
942 **Caitlin:** Ik snap Boyd met de how to Jeugdsectie, het is heel raar om dit te gebruiken terwijl
943 wij gedragscode in artikel 9 ook benoemen in het reglement.
944 **Sterre:** je kunt het ook gedragscode: how to Jeugdsectie te noemen.
945 Hebben jullie nog toevoegingen voor de how to Jeugdsectie?
946 **Caitlin:** Zorg dat het bestand er leuk en niet te formeel uit ziet.
947 **Sterre:** Je wil ook wel dat het bestand duidelijk en overzichtelijk is.
948 **Mór:** Ik zou het ook nice vinden dat we alles positief benoemen.
949 **Yfke:** Let op dat jullie leesbare taal gebruiken, ook voor veertienjarigen.
950
951 Iedereen klinkt redelijk positief over de uitvoering dus we gaan dit verder uitwerken.
952

9. Gedragsreglement

953 **Yoëlle:** Ik wil graag nog een aanpassing. Ze legt vervolgens de aanpassing uit.
954 **Kevin:** Ik snap niet zo goed wat je bedoelt.
955 **Caitlin:** Ik snap het wel, ik schrijf het uit en stuur het op in de chat.
956 (Alle leden van het Jeugdsectiebestuur die aanwezig zijn tijdens een Jeugdsectie-evenement.
957 Bij afwezigheid van bestuursleden bestaat het dagbestuur uit de organisatie van het
958 Jeugdsectie-evenement. Het aanwezige dagbestuur is verantwoordelijk voor de handhaving
959 van reglement en de gedragscode.)
960 **Arthur:** 10a en 10b zouden geen hoofdletter moeten hebben.
961 **Sterre:** Kunnen we aanpassen.
962 **Arthur:** Jeugdsectiedeelnemers is een woord dus graag aanpassen
963 Gaan we naar kijken.
964 **Boyd:** Laten we handen blijven opsteken en grammaticaverbeteringen op de mail sturen.
965 **Maarten:** Gedragscode is toevoeging van gedragsreglement dus handhaving gedeelte hoeft
966 van mij er niet in.
967 **Yoëlle:** Hoe jullie dit insteken snap ik maar dan moet artikel 9 ook aangepast worden. Heel fijn
968 dat er inspraak is van de deelnemers maar ik zou artikel 9 erin laten staan.
969 **Caitlin:** Ik vind niet dat het erbij hoeft te staan in het reglement want er wordt al gerefereerd
970 naar een gedragscode.
971 **Boyd:** Ik ben het eens met Caitlin.
972 **Maarten:** Ik ben nu een beetje kwijt wat de bijlagen inhouden.
973 **Sterre:** we moeten gedragscode beter definiëren in het reglement.
974 **Caitlin:** Dit kun je redelijk makkelijk ondervangen door in de gedragscode in het kopje 9a hoef
975 je alleen de zin met de gedragscode aan te passen.
976 **Sterre:** gaan we naar kijken.
977 **May:** Bijlage b miste bij het discrimineren nog politieke overtuiging, dit zouden we graag als
978 bestuur nog willen toevoegen.
979 **Caitlin:** In verantwoording staat er in de eerste zin alleen drugs maar hier moet alcohol ook
980 nog bij.
981 **Floor:** Overal graag Jeugdsectiebestuur of sectiebestuur hanteren.
982

983 **Yoëlle:** Vraag over artikel c, veel overlap met bijlage 2 alles vanaf lid 1 en 2 lijkt alles hetzelfde.
984 **May:** Het staat er vooral dubbel voor de duidelijkheid.
985 **Yoëlle:** Er staat twee keer hetzelfde maar niet precies hetzelfde dus ik zou dit graag aangepast
986 zien.
987 **May:** Gaan we naar kijken.
988 **Yoëlle:** Artikel 2 verwijst nu naar Artikel c1, dit is onduidelijk.
989 **Arthur:** ik heb vraag over pagina 11. Ik heb een vraag over dat de Jeugdsectie zal ingrijpen, dit
990 is onduidelijk. Het is fijn als dat duidelijker naar voren komt.
991 **May:** Dit moet zijn: dagbestuur. Dat gaan we aanpassen.
992 **Yoëlle:** Ben het hier niet helemaal mee eens, want het is iedereen verantwoordelijk
993 **May:** Gaan het dan aanpassen naar deelnemers als dat goed is.
994 **Yoëlle:** Ik zou laten staan wat er staat.
995 **Caitlin:** Ik zou hier neerzetten: het Jeugdsectiebestuur.
996 **Sterre:** Zijn verschillende meningen over gaan dit aanpassen voor de volgende keer.
997 **Floor:** Artikel d lid e: hier staat het bestuur moet waarschijnlijk zijn Jeugdsectie- of
998 sectiebestuur zijn.
999 **May:** Gaan we aanpassen.
1000 **Arthur:** Bij artikel d lid d staat: er word opgeslagen in een document. Hoe lang blijft dit staan?
1001 **Kevin:** Ligt aan de situatie.
1002 **Maarten:** Als je het zonder naam staat maakt dit niet uit toch? En bij ontzetting is het handig
1003 om toe te voegen als dit op dat moment mogelijk is.
1004 **Boyd:** Dit staat al in het document dat de situatie het moet toelaten.
1005 **Sterre:** Dit stond al in het reglement en dit hebben we laten staan anders dan moeten we alles
1006 gaan aanpassen en opnieuw behandelen.
1007 **Boyd:** Eens, toch zou je het kunnen ondervangen door toe te voegen conform de
1008 privacywetten.
1009 **Caitlin:** Ik snap dat het frustrerend is maar het is de moeite waard om het nu aan te passen.
1010 Het blijkt dat er de vorige keer een aantal dingen tussendoor geglipt zijn. Ik ben het eens met
1011 Boyd om toe te voegen van de privacywetten.
1012 **Yoëlle:** Bijlage 2a moet een woord uit anders klopt die niet. Bijlage 2 en c zit overlap in dus zie
1013 dit graag aangepast.
1014 **Arthur:** Ik zie dat dit een kopie is met lid 1 derde puntje, in het geval dat degene die je wil
1015 ontzeggen de kampmeester is hoe dan?
1016 **May:** Volgens mij staat er hier wat in over in het algemene NTKC-reglement. Hier gaan we nog
1017 verder naar kijken.
1018 **Yoëlle:** Dit kan inderdaad opgelost worden via het NTKC-reglement.
1019 **Sterre:** Wij mogen mensen niet ontzeggen van een terrein maar wel van een kampje, dit
1020 moeten we nog aanpassen in het reglement.
1021 **Caitlin:** Artikel 2 lid1 definieer je bestuur.
1022 **May:** Hiermee wordt Jeugdsectiebestuur bedoeld.
1023 **Caitlin:** Artikel 2 staat bestuursjaar volgens mij moet dit verenigingsjaar staan
1024 **May:** Dit gaan we aanpassen.
1025 **Caitlin:** Omdat het ook over commissies gaat klopt het niet dat erin staat dat mensen herkozen
1026 moeten worden.
1027 **Sterre:** Lijkt mij goed om dit op te splitsen.
1028 **May:** Gaan we naar kijken, voor de rest nog vragen over het documenten?
1029 Dan gaan we verder met het aanpassen voor de VDV.
1030 **Sterre:** We horen graag als er nog andere dingen zijn.

10. Financiën

1033 **Sterre:** Kasper is onze nieuwe penningmeester. De overgang ging totaal niet soepel omdat
1034 Hans het niet eens was dat we bij de Triodos zaten, na discussie mochten we daar blijven. Na
1035 veel pogingen om de rekening over te zetten op Kasper zijn naam lijkt dit binnenkort eindelijk te
1036 lukken. Ook was het HB niet eens met onze begroting en willen ze alle begrotingen van alle

1037 secties gelijk trekken waardoor we veel minder geld gaan krijgen. We zijn bezig om dit met het
1038 HB op te lossen.
1039 **Yoëlle:** Dit sluit aan waarover we het over in het begin van de vergadering hadden dat HB niet
1040 goed en zuiver communiceert.
1041 **Arthur:** Hebben jullie al nagevraagd bij oud penningmeesters van de Jeugdsectie? Want die
1042 hebben zich best ingezet voor meer geld voor Jeugdsectie en misschien overleggen met
1043 andere secties. En mocht dit probleem aanhouden zou ik dit graag willen aankaarten bij een
1044 ALV van het HB.
1045 **May:** We hebben het geld momenteel nog niet binnen van dit jaar dus.
1046 **Mór:** Er staat momenteel 26 euro op de rekening.
1047 **Arthur:** Mochten jullie hulp nodig hebben bij een werkgroep wil ik hier wel bij helpen.
1048 **Maarten:** Waar is het geld van de ADA dan?
1049 **Mór:** Tot nu toe gebruikt voor de kampjes omdat het geld van de goedgekeurde begroting nog
1050 niet binnen is, dus hier is wel geld voor.

1051
1052
1053

11. Rondvraag

1054
1055
1056 **Yoëlle:** Wie wordt de nieuwe Jeugdsectie penningmeester van het HB?
1057 *Stilte*
1058 **Yoëlle:** Wist je dat als deze vergadering volgend jaar gehouden werd, dan was de vergadering
1059 stuk stiller geweest.
1060 **Mór:** Sterre beseft je je wel dat dit je laatste rondvraag is?
1061 **Sterre:** Ja, heerlijk.
1062 **Mór:** Sterre je bent gegroeid als voorzitter.
1063 **Boyd:** Mee eens.
1064 **Niels:** Vraagje aan de deelnemers: mocht je nog opmerkingen of vragen hebben kom door het
1065 jaar alsjeblieft naar ons toe dit scheelt op de NDV heel erg.
1066 **Sterre:** Dank voor jullie geduld en aandacht en aanvullingen en alles!
1067 **Maarten:** Er zijn deelnemers die niet op whatsapp actief zijn hoe doen we dat?
1068 **Sterre:** Volgende keer zorgen we dat alles op de mail staat en niet alleen de uitnodiging voor
1069 de VDV.

1070
1071
1072

12. Sluiting

14:02

1073 Jaarverslag Secretaris

1074

1075 Bestuur

1076 Het bestuur van de Jeugdsectie bestond dit jaar uit de volgende personen:

1077

1078 **Voorzitter:** Sterre Duitshof

1079

1080 **Vicevoorzitter** Akki Kivits

1081

1082 **Secretaris:** Kevin Veldkamp

1083

1084 **Penningmeester:** Kasper Loerakker

1085

1086 **Toersecretaris:** Niels Goessens

1087

1088 **Lid :** Sara Wiekart

1089

1090 **Webmaster:** May Bardet

1091

1092 Kascontrolecommissie

1093 Dit jaar bestond de kascontrolecommissie uit:

1094

1095 • Marthi

1096 • Arthur

1097

1098

1099 Bestuursvergaderingen

1100 Bestuursvergaderingen

1101

1102 Dit jaar heeft het bestuur acht vergaderingen gehouden. Dit waren zes bestuursvergaderingen, een
1103 najaarsdeelnemersvergadering in 2023 en een voorjaarsdeelnemersvergadering in 2024. Bij de NDV
1104 waren 35 Jeugdsectie-deelnemers en één HB-lid aanwezig. Bij de VDV waren 16 Jeugdsectie-
1105 deelnemers aanwezig.

1106

1107 Vergaderingen binnen de NTKC

1108

1109 Naast de normale vergaderingen van het Jeugdsectie-bestuur zijn er ook nog enkele andere
1110 bijeenkomsten met andere besturen van binnen de NTKC. Dit jaar was het Jeugdsectie-bestuur bij:

1111

1112 - De Clubraad

1113 - De Algemene Leden Vergadering op 23 Maart ter Austerlitz

1114 - Besturendag op 28 September ter Austerlitz

1115

Jaarverslag Penningmeester

1116

Door wat tegenslagen aan het begin van mijn bestuursjaar had ik pas medio april toegang tot de jeugdsectierekening, hierdoor kon ik pas later in het jaar beginnen aan de administratie. Met ondersteuning van mijn vader, die een financiële achtergrond heeft, heb ik me dit jaar ingezet om een nieuw administratie op te zetten in excel. Met dit bestand krijgen we als bestuur een beter overzicht over onze financiële situatie en hiermee een soepeler kascontrole.

1122

Kosten 2023-2024

1123

1124

Overzicht uitgaven ten opzichte van begroting

1125

Dit jaar zijn we ruim binnen onze begroting gebleven nu ik beter in de administratie zit verwacht ik hier beter sturing op te kunnen geven.

1126

1127

| Begroting | Begroting 23/24 | Uitgaven 23/24 | Vershil |
|-------------------------|-----------------|----------------|---------|
| Reiskosten | 1000 | 344,47 | 655,53 |
| Clubevenementen | 550 | 258,25 | 291,75 |
| Secretariaatskosten | 350 | 288,85 | 61,15 |
| Overige bestuurskosten | 200 | 95,25 | 104,75 |
| Overige afdelingskosten | 250 | 122,24 | 127,76 |
| Totaal | 2350 | 1109,06 | |

1128

1129

Kascontrolecommissie

1130

1131

Zaterdag 12 oktober hebben wij de KasCo een controle gedaan over het afgelopen boekjaar 2023-2024. Helaas hebben wij hier een aantal boekhoudtechnische fouten ontdekt. Een aantal van de boekingen waren op de verkeerde post geboekt en binnen de rally post klopten er ook een aantal dingen niet. Hoewel Kasper en Peerke nog hun best hebben gedaan de fouten op te lossen is er toch nog een verschil van 25 euro. Wij hebben overlegd en kunnen helaas dus niet de boekhouding goedkeuren. Dit komt voornamelijk omdat wij maar een week hadden om de overige fouten er uit te halen. Dit lukte ons niet omdat wij nog niet begrijpen waar een aantal van de bedragen vandaan komen. Wij raden aan om een hercontrole te doen om de laatste fouten te achterhalen. Wij zien dat Kasper zijn best heeft gedaan en zien dan ook geen reden voor hem om het komende jaar 2024-2025 goed af te ronden mits hij goed blijft opletten en zorgt dat alles op de juiste post met de juiste beschrijving geboekt word.

1132

1133

1134

1135

1136

1137

1138

1139

1140

1141

1142

1143

Dan nog een mededeling aan de deelnemers. In het vervolg gaat de KasCo geen declaraties

1144 goedkeuren waar geen bonnetjes bij zitten. Zorg dat je een foto maakt van het bonnetje en dat je die
1145 toevoegt aan de declaratie.
1146
1147 Wij hopen dat jullie de budgetten van de kampjes opmaken en lekker veel bonnetjes inleveren zodat
1148 Arthur ze volgend jaar kan controleren!
1149
1150 Met vriendelijke groet,
1151 De KasCo 2023-2024
1152 Arthur B en Marthi t V

1203

1204 Er is dit weekend vooral gekloofd en schoongemaakt. Na afloop zijn door leden binnen de afdeling nog
1205 positieve reacties binnengekomen.

1206

1207

1208 **Loopweekend**

1209 Locatie: Rooversche Leij, Goirle Aantal Jeugdsectie deelnemers: 7

1210 Organisatie: de Zwerfgroep

1211

1212 De Decembertocht van de zwerfgroep, waarbij we tijdens het loopweekend aan deelnemen, liep dit
1213 jaar door de Roovertse Leij. Door het Natuurgebied in Noord-Brabant was door de zwerfgroep een
1214 slingerende route uitgezet langs een aantal mooie locaties. De wandelaars werden tijdens de route
1215 geplaagd door regenbuitjes een overstromde paden maar dit kon de pret niet drukken.

1216

1217 De zwerfgroep had een mooie boerencamping uitgekozen aan de rand van het natuurgebied. Bij
1218 aankomst werden de lopers ontvangen met warme chocolademelk en slagroom.

1219

1220 Op zondag waren er verschillende manieren om weer terug naar huis te reizen. De Jeugdsectie
1221 splitste zich op tussen mensen die de dichtstbijzijnde bus pakte en mensen die nog even van het
1222 mooie weer wouden genieten van nog een wandeling.

1223

1224 *Bedankt Zwerfgroep voor het organiseren van deze mooie decebertocht.*

1225

1226 **Nieuwjaarsweekend (verkiebaar)**

1227 Locatie: De Haan, Den Haag Aantal Jeugdsectie deelnemers: 16

1228 Organisatie: Anouk v.H., Sara, Linde & Alana

1229

1230 Nieuwjaarsweekend stond dit jaar in het teken van de Elfstedentocht. Ten opzichten van een jaar
1231 eerder was het dit jaar wel mooi weer. De organisatoren hadden op het terrein een aantal opdrachten
1232 uitgezet waarbij stempels verdient konden worden. Wanneer een deelnemer alle stempels had, kreeg
1233 die een eetbaar prijsje. Tussen de opdrachten door kon er opgewarmd worden bij het kampvuur.
1234 De opdrachten waren leuk georganiseerd en de planning was niet te vol waardoor het grootste deel
1235 van het weekend in de kampvuurkuil doorgebracht kon worden.

1236

1237 Op zondag organiseerde de afdeling op het terrein een nieuwjaarsreceptie met zelfgemaakte
1238 oliebolletjes en appelflappen. Het was gezellig om samen met de leden van de afdeling rond het
1239 kampvuur te zitten en het was leuk om het weekend zo af te sluiten.

1240

1241

1242 **Werkweekend Huizen**

1243 Locatie: Huizen, Naarden Aantal Jeugdsectie deelnemers: 14

1244 Organisatie: Afdeling Amsterdam

1245

1246 De afdeling Amsterdam heeft ons in februari erg warm ontvangen tijdens hun werkweekend. Er waren
1247 een aantal taken waar onze hulp goed van pas kwam. Er is dit weekend hout verplaatst en gestapeld,
1248 kampeerveldjes zijn bladvrijgemaakt en er is veel inspanning geleverd in het verharderen van de
1249 parkeerplaats.

1250

1251 De afdeling had voor de lunch een lekkere soep voor iedereen gemaakt en beloofde de werkers
1252 tussendoor met koffie en koekjes. Een super geslaagd werkweekend.

1253

1254

1255 **Voorrally/ALV-weekend (verkiebaar)**

1256 Locatie: Austerlitz, Austerlitz Aantal Jeugdsectie deelnemers: 11

1257 Organisatie: Bram K., Arthur, Moos & Nyne

1258

1259 Omdat we graag de jeugd willen betrekken bij de rest van de club, organiseren we graag een
1260 kampeerweekend waarbij we als groep naar de ALV gaan. Dit jaar was dat echter iets lastiger omdat
1261 de ALV in Nieuwegein werd gehouden, waar we geen NTKC-kampeerterrein te vinden is. Desondanks
1262 hebben we besloten het weekend door te laten gaan op het terrein in Austerlitz.

1263

1264 Ondanks het regenachtige weer was het een enorm gezellig weekend en is de organisatie erin
1265 geslaagd om met alle aanwezige deelnemers af te reizen naar Nieuwegein. Dat was maar goed ook
1266 want er werden tijdens de jeugdsectie een aantal scherpe vragen gesteld door en over de
1267 Jeugdsectie. En zoals inmiddels gebruikelijk, was er ook weer een ALV-bingo, waaraan dit keer ook
1268 leden van buiten de JS meededen.

1269

1270

1271 **72e Youth Rally**

1272 Locatie: Muir of Ord, Schotland

Aantal Jeugdsectie deelnemers: 9

1273 Organisatie: Groot-Brittannië

1274

1275 De rallyreis naar het prachtige Schotland was een groot succes. Akki en Peerke organiseerden een
1276 bus- en bootreis, waarbij zeven deelnemers gezamenlijk reisden, terwijl de overige deelnemers op
1277 zichzelf met het vliegtuig of de fiets afreisden.

1278

1279 De Britse organisatoren hadden een gevarieerd programma samengesteld. Zo was er een uitstapje
1280 naar het avontuurlijke Landmark Forest Adventure Park, een bezoek aan het beroemde Loch Ness en
1281 de stad Inverness, en waren er Schotse danslessen. Daarnaast werd er aandacht besteed aan de
1282 Schotse tradities met zowel een sportdag als de Highland Games, waarbij traditionele Schotse sporten
1283 centraal stonden.

1284

1285 De rally vond plaats op een van de zeldzame dagen met mooi weer in Schotland. Al met al was het
1286 een zeer geslaagde rally!

1287

1288 *Dank aan Tom voor het maken van een reisverslag*

1289

1290

1291 **Introductieweekend (verkiesbaar)**

1292 Locatie: De Slufter, De Cocksdorp

Aantal Jeugdsectie deelnemers: 25

1293 Organisatie: Tim, Abel & Arthur

1294

1295 Met het introductieweekend zijn we met de Jeugdsectie voor het eerst in 8 jaar naar De Slufter op
1296 Texel geweest. Het terrein was voor alle deelnemers een verre reis maar in ruil daarvoor kregen we
1297 wel een super georganiseerd weekend met prachtig zonnig weer. De organisatie had allerlei
1298 activiteiten voorbereid maar het programma was erg los en vrijblijvend, wat erg goed werkte voor een
1299 introductieweekend.

1300

1301 Op pinksterzondag zijn we de hele dag naar het strand geweest waar allerlei spellen waren uitgezet.
1302 Er is onder andere gevolleybald, gespikbald, gezwembadbald en gezwommen. En zoals gewoonlijk
1303 op introductie weekend is er ook weer gezamenlijk pannenkoeken gebakken. Kortom een super
1304 geslaagd weekend.

1305

1306 *Dank aan Linde die heeft geholpen met het ophalen en terugbrengen van de benodigde spullen voor*
1307 *dit weekend.*

1308

1309

1310 **Mega-Combi-Kamp (verkiesbaar)**

1311 Locatie: Het Groene Hart, Hazerswoude Aantal Jeugdsectie deelnemers: 17

1312 Organisatie: MeCoKaCo

1313

1314 Vanuit de NJN was dit jaar het idee ontstaan om met een meerdere jongeren-verenigingen een kamp
1315 te organiseren zodat we een keer elkaars activiteiten konden bijwonen. Dit idee sloeg aan en als snel
1316 waren er een 6-tal verenigingen die meededen: de Jeugdsectie, de NJN, de JNM, WoestenLand, de
1317 NGV-jeugd en de JWG.

1318

1319 Iedere vereniging had zijn eigen activiteiten georganiseerd. De NJN en de JNM hadden flora- en
1320 fauna-excursies. Met de JS hebben we een aantal spelletjes georganiseerd. En de JWG had een
1321 presentatie over sterrenkunde gepland.

1322

1323 We hadden NTKC-terrein Het Groene Hart voorgesteld als locatie voor het kamp, aangezien we daar
1324 makkelijk met 100 deelnemers konden verzamelen. Het digitale inschrijfsysteem dat vorig jaar bij de
1325 NTKC is geïntroduceerd maakte het inschrijven van het grootte aantal niet leden ingewikkeld.

1326 Na evaluatie met de met alle verenigingen is geconcludeerd dat het een erg geslaagd weekend was
1327 dat voor herhaling vatbaar. De volgende keer wordt de organisatie echter wel strakker geregeld en
1328 wordt er eerder van tevoren bekend gemaakt hoe de taken worden verdeeld.

1329

1330

1331 **Jeu de boules weekend**

1332 Locatie: 't Essenbos, Ouddorp Aantal Jeugdsectie deelnemers: 12

1333 Organisatie: Afdeling Rotterdam

1334

1335 Afdeling Rotterdam had de Jeugdsectie uitgenodigd om mee te doen met de jeu de boules competitie
1336 die zij jaarlijks organiseren. Dat leek ons een leuke manier om ons te mengen met de rest van de club.
1337 De competitie was leuk georganiseerd en de teams bestonden uit een mix van jonge en oude leden.
1338 Tussen de wedstrijden door zorgde de organisatie voor diverse kleine hapjes en voldoende drinken.
1339 Aangezien de afdeling vooraf had gevraagd om hulp bij de organisatie, hebben we als Jeugdsectie
1340 voorafgaand aan de competitie geholpen met de opbouw en tijdens de wedstrijden als scheidsrechters
1341 gespeeld.

1342 De finale van de competitie werd gespeeld door Bas, An en Linde. Het was een spannende wedstrijd
1343 maar uiteindelijk bleek de jeugd het spel beter te beheersen en heeft Bas gewonnen, werd Linde
1344 tweede en kreeg An de derde plek. Natuurlijk kregen ze alle drie een leuk prijsje

1345

1346 *Bedankt afdeling Rotterdam voor het leuke weekend!*

1347

1348

1349 **Zomertoer (verkiesbaar)**

1350 Locatie: Nederland Aantal Jeugdsectie deelnemers: 33

1351 Organisatie: Niels S., Anouk N., Ruben & Wouter

1352

1353 De route van de 35e Zomertoer liep van 't Masterveld in Winterswijk naar Austerlitz. De organisatie
1354 had dit jaar de moeite gedaan om voor elke fietsdag twee routes uit te zetten, een lange en een korte
1355 route. Dit idee is door de deelnemers erg goed ontvangen. De lange routes waren vaak erg mooi en
1356 kwamen langs interessante bezienswaardigheden. De Korte routes waren ideaal voor deelnemers die
1357 vooral van de kampeertreinen wilde genieten.

1358

1359 Gedurende de week was het over het algemeen zonnig met af en toe een regenbui.

1360 Als activiteit zijn we een middag naar het klimbos in Ruurlo gegaan. Een activiteit die aan de dure kant
1361 was maar dankzij de mooie locatie ook erg gaaf.

1362

1363 Verder liet de gezamenlijke maaltijd, pasta pesto, te wensen over. Het kan best lastig zijn om voor een
1364 grote groep een gerecht klaar te maken. We willen de organisatie van de volgende zomertoer dan

1365 ook vragen om van tevoren contact op te zoeken met et bestuur als ze hier niet uitkomen.

1366

1367

1368 **Thema/JOS-weekend (verkiezbaar)**

1369 Locatie: De Brobbelbies, Schaijk

Aantal Jeugdsectie deelnemers: 21

1370 Organisatie: Anouk v.H., Moos & Floor

1371

1372 Even rustig aan doen voor de oudjes was zeker het thema van dit ontspannen weekendje op de mooie
1373 laatste zomerdagen van de vakantie. De organisatie had een bedaard weekend in petto met een
1374 opening rond het gezellige kampvuur met eigen invulling voor de avond. Perfect voor het bijpraten met
1375 een aantal JOS'ers die onverwacht toch aanwezig waren bij het kampje.

1376

1377 De volgende morgen kregen we alle tijd om langzaam op gang te komen en hadden we in de middag
1378 een vermakelijke activiteit waarbij kruiwagens dienden als rollators en er zo snel mogelijk
1379 boodschappen gedaan moesten worden in de bossupermarkt. De dag werd afgesloten met een
1380 hersenkrakende bingo rond het kampvuur met quizvragen voor de juiste getalantwoorden. En zoals
1381 gewoonlijk was valsspelen ook spelen, want menig telefoon werd geconsulteerd met priemende
1382 oogjes door leesbrillen.

1383

1384 Ondanks de hoge leeftijden aanwezig werd er nog tot diep in de late uurtjes gekletst rond het
1385 kampvuur en heeft de JOS zich weer even deel mogen wanen van de altijd gezellige JS.
1386 Credits aan Sanne voor het schrijven van dit stukje.

1387

1388

1389 **KABOB-weekend (verkiezbaar)**

1390 Locatie: Den Treek, Leusden

Aantal Jeugdsectie deelnemers: 25

1391 Organisatie: Anouk d.W., Iris, Arwin & Sterre

1392

1393 Met gevaar voor eigen leven zijn we met KABOB afgereisd naar het territorium van de wolf. Twee
1394 weken voor KABOB was het landgoed weer opengegaan, na een lange tijd dicht te zijn geweest
1395 vanwege een brutale wolf.

1396

1397 De organisatie had naast het traditionele kampvuur koken nog een aantal activiteiten georganiseerd
1398 die goed in de smaak vielen. Zo speelde we op vrijdagavond hints waarbij je KABOB gerelateerde
1399 concepten moest uitbeelden. En was er zaterdag een ontwerp competitie voor het leukste NTKC-
1400 vlaggetje.

1401

1402 In de periode dat het terrein gesloten was, was kennelijk een deel van de kampvuurkuil vernield.
1403 Voorafgaand aan het KABOB-weekend hebben een aantal JS-deelnemers aangeboden om te helpen
1404 met de wederopbouw. De afdeling vond dit een erg goed idee en zorgde ervoor dat er gereedschap en
1405 materiaal klaarlag. We hebben tijdens het weekend een aantal oude, afgebroken palen, aan de rand
1406 van de kampvuurkuil, uit de grond gehaald en vervangen voor nieuwe. Ook hebben een groep
1407 deelnemers geholpen door de kampvuurkuil aan te vegen en onkruid weg te halen.

1408

1409 Hoewel Leusden veel zitplaatsen in de kampvuurkuil heeft, is de plek aangewezen voor vuur niet heel
1410 groot. Niet ideaal voor het Kookvuur tijdens KABOB maar door het vuur een beetje buiten de
1411 aangewezen plek uit te bereid was het goed te doen.

1412

1413 *Dank aan alle deelnemers, en in het bijzonder Jeroen, die het hout voor dit weekend hebben verzorgd.*
1414 *Zonder oude boomstammen geen KABOB.*

1415

1416

1417

1418

1419

1420
1421
1422
1423
1424
1425

Uitreiking "beste weekend" prijs

Met de NDV kunnen de aanwezige JSers stemmen op welk weekendje zij afgelopen jaar het leukst vinden. De score die uiteindelijk bepaald welk weekendje de prijs krijgt wordt berekend door het aantal stemmen te kwadrateren en dan te delen door het aantal JSers dat tijdens het weekend aanwezig was.

| Beste-weekend-prijs 2023-2024 | | | |
|-------------------------------|----------------------|----------------|--|
| Kampje | Aantal JS-deelnemers | Aantal stemmen | Score (stemmen ² /deelnemers) |
| Boerderijweekend | 38 | | |
| Nieuwjaarsweekend | 16 | | |
| voorrally/ALV-weekend | 13 | | |
| Introductieweekend | 25 | | |
| Mega-Combi-Kamp | 17 | | |
| 35e Zomertoer | 33 | | |
| Thema/JOS-weekend | 21 | | |
| KABOB-weekend | 25 | | |

1426
1427
1428

Meest kamperende deelnemers

Dit jaar was er een hevige strijd om de begeerde titel voor meest kamperende deelnemer. Het resultaat is een gedeelde 1ste plek. Gefeliciteerd!

1432
1433
1434

Dit zijn de top 10 meest kamperende deelnemers voor het kampeerjaar 2023-2024:

1. Yoëlle en Maarten 30 Nachten
3. Linde 28 Nachten
4. Mór 27 Nachten
5. Abel, Anouk de W en Arthur 24 Nachten
8. Akki 23 Nachten
9. May 22 Nachten
10. Niels G. en Arwin 20 Nachten

1435

1436 Verkiezingen

1437 Dit jaar zijn er enkele functies herkiesbaar en er komen een paar functies vrij binnen het bestuur
1438 doordat er mensen aftreden. Tijdens de vergadering zullen de mensen 5 minuten hebben zich voor te
1439 stellen, daarna zullen we overgaan tot stemming.

1440

1441 **Toersecretaris**

1442 Niels treedt dit jaar af als toersecretaris, zijn positie komt vrij binnen het bestuur. Wij zijn Niels
1443 dankbaar voor alle tijd die hij in de jeugdsectie heeft gestoken en de goede contacten die hij heeft
1444 gelegd bij andere secties en afdelingen. Maarten heeft zich aangemeld als toersecretaris.

1445

1446 **Lid & tweede lid**

1447 Dit jaar treedt Sara af als lid. Door wat wisselingen in het bestuur is Sara een half jaar lang lid
1448 geweest. We zijn blij met haar bijdrage aan het verder uitwerken van het gedragsreglement. Omdat de
1449 functie vicevoorzitter dit jaar weer vervalt komt de functie van tweede lid weer beschikbaar. Voor de
1450 functie van lid en tweede lid zijn twee aanmeldingen: Anouk W. en Arwin.

1451

1452 **Voorzitter**

1453 Sterre treedt dit jaar af als voorzitter, hierdoor komt de positie van voorzitter vrij. Akki is sinds een half
1454 jaar vicevoorzitter en wil graag door als voorzitter.

1455

1456 **Webmaster**

1457 May haar positie als webmaster is dit jaar herkiesbaar. May is nu 2 jaar webmaster. Voor deze functie
1458 zijn geen aanmeldingen.

1459

1460 **Secretaris**

1461 Afgelopen jaren is Kevin onze secretaris geweest, dit jaar treedt hij na 2 jaar af als secretaris. Kevin is
1462 een echte bestuurskenner. We hebben veel kennis gehaald uit zijn inzicht. Bram tH. Heeft zich
1463 aangemeld voor deze positie.

1464

1465

1466 **Kascontrolecommissie**

1467 Marthi en Arthur zaten dit jaar in de kascontrolecommissie en Anouk v H. stond reserve. Marthi was
1468 voor het tweede jaar op rij in de kascontrolecommissie en we willen hen hiervoor bedanken. Arthur
1469 heeft voor het eerst geholpen met de kascontrole en hij heeft aangegeven nog een jaar te willen
1470 helpen. We zoeken nog een tweede persoon en een reservepersoon die hierbij zou willen helpen.

1471

1472 **Rooster van aftreden NTKC-Jeugdsectie**
 1473 In onderstaand overzicht is te zien dat volgend jaar alleen de functie van penningmeester
 1474 herkiesbaar is.

| | 2022/2023 | 2023/2024 | 2024/2025 | 2025/2026 |
|----------------|-----------|------------------|-----------|-----------|
| Voorzitter | <i>H</i> | A | | <i>H</i> |
| Vicevoorzitter | <i>N</i> | V | | |
| Secretaris | | A | | <i>H</i> |
| Penningmeester | <i>A</i> | | <i>H</i> | |
| Toersecretaris | <i>H</i> | A | | <i>H</i> |
| Webmaster | | H | | <i>H</i> |
| Lid | <i>A</i> | A | | <i>H</i> |
| 2e Lid | <i>V</i> | N | | <i>H</i> |

1475 A is aftredend, H is herkiesbaar, N is nieuw, V vervalt.

1476
1477
1478
1479
1480
1481
1482
1483
1484
1485
1486
1487
1488
1489
1490
1491
1492
1493
1494
1495
1496
1497
1498
1499
1500
1501
1502
1503
1504
1505
1506
1507
1508
1509
1510
1511
1512
1513
1514
1515

Jaarverslag Lid

Promotie van de Jeugdsectie.

Dit jaar is gepromoot op de Instagram pagina, de maandelijkse update en in de kampjes-chat. Dit jaar zijn vooral veel sfeerbeelden van JS-weekenden op Instagram gedeeld. De kampjes-chat is nog steeds een veel gebruikte manier om snel, tussen de updates door, belangrijke informatie te delen waar we een stabiel aantal deelnemers mee kunnen bereiken.

JS-update

Dit jaar is er iedere maand een JS-update verstuurd. Gemiddeld opent 47% (10% meer) van de ongeveer 361 ontvangers deze update. Ten opzichte van vorig jaar zijn er minder mensen aangemeld voor de update. De update wordt wel een stuk vaker geopend, dit is een positief beeld op de update. Ook wordt de kampjes-chat waar de update ook in wordt gestuurd veel gebruikt om de update te openen en dit wordt niet in de statistiek weergegeven. Dit betekent dat het daadwerkelijke aantal gelezen updates waarschijnlijk hoger is.

Bulletin

Dit jaar bestond de bulletinredactie uit: Floor, Arthur, Bram K., Sterre, Arwin, Moos, en Anouk v H. Het bulletin is twee keer uitgekomen, tijdens het introductieweekend en het boerderijweekend. De inhoud van het bulletin werd positief ontvangen bij de deelnemers, hier zullen we komend jaar weer mee doorgaan. Bram K en Moos hebben aangegeven de bulletinredactie te (moeten) verlaten, we bedanken hen voor de mooie verhalen die ze bijgedragen hebben. In principe bestaat de redactie nog uit genoeg deelnemers. Natuurlijk zijn nieuwe mensen die willen helpen bij het bulletin altijd welkom.

MerchCo

Eindelijk zijn de truien er! Dankzij het ontwerp van Bram H. zijn ze heel mooi geworden. Verder was de MechCo dit jaar niet zo actief. Mensen die leuke nieuwe JS-merch ideeën hebben zijn dan ook zeker welkom.

Fotocommissie

De fotocommissie was dit jaar niet zo actief maar er zijn dit jaar best wel veel foto's gemaakt en die komen ook vaak langs in de Jeugdsectie-appgroepen. Nu is er ook een hele mooie nieuwe fotosite waar we deze foto's met elkaar kunnen delen. Deze wordt alleen nog niet zoveel gebruikt. Aankomend jaar willen we het uploaden van foto's aanmoedigen.

Facebook

De afgelopen jaren is Facebook bijna niet gebruikt om informatie over de Jeugdsectie te verspreiden. Alleen voor informatie over JOS-weekenden en de rally is deze af en toe nog gebruikt als medium. Aankomend jaar willen we kijken of en hoe we verder gaan met de Facebookpagina.

1516 **Instagram**

1517 De Instagrampagina is dit jaar actief gebruikt. Dit jaar zijn 11 berichten gepost en 33 story's geplaatst.
1518 De pagina heeft 111 volgers dit zijn er 14 meer als vorig jaar. De foto's hebben gemiddeld 30 likes. Dit
1519 jaar is geprobeerd de Instagram meer te gebruiken voor het terugkijken op kampjes. We willen dit
1520 blijven doorzetten en meer gebruiken. Hiervoor is nodig dat er meer foto's gemaakt worden en gedeeld
1521 door deelnemers. Dan zouden we voor elk kampje een foto kunnen delen dat een weekend eraan
1522 komt, wanneer er een nieuwe update is en tijdens het weekend story's plaatsen met wat we aan het
1523 doen zijn tijdens een kampje.

1524 Jaarverslag Webmaster

1525

1526 Website

1527 Afgelopen jaar:

1528 De pagina van de Jeugdsectie op de NTKC-website is weinig veranderd dit jaar. De balk met het
1529 volgende weekendje kan nu ook per dag extra informatie weergeven bij een kampje, en kan hierbij
1530 een download of andere link bij zitten. Dit is bijvoorbeeld handig voor de zomertoer: op de website zie
1531 je meteen waar je de volgende dag naar toe gaat en kun je die track downloaden. Als jij als organisatie
1532 iets speciaals op de website wilt; vraag het!

1533 Plannen:

1534 De hele NTKC-website wordt geheel vernieuwd! Afgelopen jaar ben ik meerdere keren met André Soff
1535 van het hoofdbestuur in gesprek geweest, om onze wensen te bespreken en ons up to date te houden
1536 hoever de ontwikkeling is.

1537 De nieuwe website is mobile first; ontworpen om goed op de telefoon te kunnen worden gebruikt.

1538 Zonder in te loggen zal de NTKC-website zeer beperkt zijn. Pas na de inlog krijg je toegang tot
1539 secties, terreinen en afdelingen. Als JS krijgen wij hopelijk ook een pagina voor de inlog; zodat wij niet
1540 leden alsnog kunnen bereiken om bij de JS te komen.

1541 Er komen veel andere veranderingen die de website beter maken; folder structuur in de downloads,
1542 direct berichten kunnen plaatsen als bestuurslid; een foto carrousel per afdeling/sectie/terrein die door
1543 leden kunnen worden geüpload; aanmelden voor activiteiten (zoals boerderijweekend) met betaling op
1544 de website, aanmelden voor updates, etc.

1545 Ook komt er het 'Kampvuur', een plaats waar alle leden berichten kunnen plaatsen. Zie het als
1546 facebook op de website zelf.

1547 Als JS zullen wij beter te vinden zijn, en wordt onze pagina hopelijk een voorbeeld voor andere secties
1548 en afdelingen.

1549

1550 Fotosite

1551 Voor de fotowebsite <https://www.jeugdsectiefotos.nl/> is er nu een document voor de volgende
1552 webmeester over hoe het werkt. Het bij houden (accepteren van nieuwe foto's en gebruikers) wordt dit
1553 jaar te weinig gedaan; het doel voor volgend jaar is minimaal 2x per maand alles weg te werken.

1554

1555 Taken bestuurslid

1556 Naast specifieke taken als webmaster heb ik ook geholpen bij de gedragscode en het verhuizen van
1557 spullen van de Jeugdsectie naar het nieuwe kantoor van de NTKC.

1558 **Beleid**

- 1559 Ook dit jaar hebben we als bestuur weer een paar doelstellingen op een rijtje gezet waar we aandacht
1560 aan willen besteden.
- 1561 Als eerst zijn we erg blij dat er meer nieuwe, jonge mensen bij de Jeugdsectie komen kamperen. We
1562 willen hen nog meer betrekken bij de JS en ze ook aanmoedigen om meer te organiseren en initiatief
1563 te nemen. Door tijdens kampjes meer grote (avond)spellen te organiseren zorgen we voor meer
1564 energie en gezelligheid. Naast de opening van JS-kampjes willen we ook meer aandacht geven aan
1565 de sluiting van kampjes. Op deze manier sluiten we de kampjes meer gezamenlijk af in plaats dat
1566 iedereen zondag diens eigen gang gaat.
- 1567 Afgelopen jaren doen we redelijk wat samen met verschillende secties en afdelingen. Dit bevalt ons
1568 goed en deze relaties willen we graag onderhouden. Dit doen we natuurlijk door werkweekenden en
1569 loopweekenden te organiseren en verder staan we open voor andere gecombineerde kampjes.
- 1570 Verder willen we de nieuwe vorm van Praatmaatjes gaan invoeren. We denken dat dit ook kan helpen
1571 om nieuwe mensen zich sneller thuis te laten voelen bij de Jeugdsectie. We denken ook dat deze
1572 Praatmaatjes gaan zorgen voor een nog veiligere, prettigere sfeer binnen de Jeugdsectie.
- 1573 Dan willen we aankomend jaar de sociale media, waaronder Instagram en de nieuwsbrief, beter up-to-
1574 date houden. Op deze manier krijgen mensen sneller informatie en sfeerimpressies van wat de JS
1575 doet.
- 1576 Onze laatste doelstelling is en blijft natuurlijk afval. En volgens mij kennen jullie het riedeltje onderhand
1577 wel: ruim alsjeblieft je teringzooi op!

1578

Begroting 2024/2025

1579

| Begroting | 2022-2023 | 2023-2024 | 2024-2025 |
|-------------------------|-------------------|------------------|-------------------|
| Reiskosten | € 1,000.00 | € 1,000.00 | € 750.00 |
| Clubevenementen | € 1,000.00 | € 550.00 | € 550.00 |
| Secretariaatskosten | € 250.00 | € 350.00 | € 300.00 |
| Overige bestuurskosten | € 200.00 | € 200.00 | € 200.00 |
| Overige afdelingskosten | € 250.00 | € 250.00 | € 250.00 |
| Totaal | € 2,700.00 | €2,350.00 | € 2,050.00 |

1580 Hieronder is het overzicht van de begroting 22/23 en 23/24 aansluitend ook 24/25. De begroting
 1581 is bijna hetzelfde gebleven als vorig jaar. De reiskosten zijn 250,- lager omdat de afgelopen
 1582 jaren bleek dat hier minder aan uitgegeven werd en omdat het hoofdbestuur graag wilde dat we
 1583 hierop bezuinigden. Verder zijn de secretariaatskosten €50,- lager omdat deze afgelopen jaar
 1584 minder hoog uitvielen.

1585 De clubevenementen betreft een vast bedrag voor het boerderijweekend (€ 225,-),
 1586 introductieweekend en zomertoer (€50,- per kampje) en 9 andere kampjes (€ 25,- per
 1587 kampje), hier valt de rally buiten door externe organisatie. Het bedrag valt dus lager uit als
 1588 vorige jaren, door minder kampjes en minder grote organisatie van kampjes (geen jubileum
 1589 en rally).

1590 Afwisselend wordt elk jaar een Actieve Deelnemers Activiteit of een bestuurentje
 1591 georganiseerd. Hier is €200,- voor begroot. Dit jaar is er weer een bestuursetentje.

1592 De rest van de begroting is hetzelfde gebleven als vorig jaar. De penningmeester van de
 1593 NTKC heeft de begroting goedgekeurd.

1594

Concept toerprogramma 2023/2024

1595

| # | Datum | Thema | Locatie | Organisatie |
|----|----------------|-------------------------------|------------------------------------|-----------------------|
| 1 | 9 – 10 Nov | Werkweekend | De Hertenweide, Zorgvlied | <i>Afdeling Noord</i> |
| 2 | 14 – 15 Dec | Loopweekend | <i>Organisatie Afhankelijk</i> | |
| 3 | 10 - 12 Jan | Nieuwjaarsweekend | De valkenbelt, Lochem | |
| 4 | Feb | Werkweekend | N.T.B. | |
| 5 | 7 – 9 Mar | Voorrally/ALV- weekend | Austerlitz, Austerlitz | |
| 6 | 17 – 21 Apr | 73 ^{ste} Youth Rally | Italië, Alcana | |
| 7 | Mei | Thema-weekend | <i>'t Aagt, Eenrum</i> | |
| 8 | Mei | Mega-Combi-Kamp | <i>Organisatie afhankelijk</i> | |
| 9 | 6 – 9 Juni | Introductieweekend | De Heerkuil, Sint Geertruid | |
| 10 | 19 – 27 Juli | 36 ^e zomertoer | <i>Organisatie afhankelijk</i> | |
| 11 | 22– 24 Aug | KABOB | De Brobbelbies, Schaijk | |
| 12 | 12 – 14 Sep | 100-jarig jubileum Huizen | Huizen, Naarden | |
| 13 | 25 - 27 Okt | Boerderijweekend | <i>Organisatie Afhankelijk</i> | |

1596

1597
1598
1599
1600
1601
1602
1603
1604
1605
1606

FICC Youth Rally 2025 – Italië

In 2025 vindt de rally plaats in het mooie Italië! Met Pasen is er in Italië, Ancona, een groot nationaal kampeerevenement. De FICC Youth Rally 2025 vindt plaats van 17 tot en met 21 april. Het evenement wordt georganiseerd door confederazione Italiana de campeggiatori. Dit wordt een mooie reis waar we erg naar uitkijken. Er is behalve de locatie en datum momenteel nog geen andere informatie bekend omtrent kosten. We wachten op meer informatie vanuit de FICC voordat we een inschrijving kunnen openen voor deze fantastische rally in het zonnige Italië.

1607
1608
1609

Clubraad

Op zaterdag 24 november vindt de clubraad van de NTKC plaats in 't Veerhuis in Nieuwegein. Op het moment van schrijven zijn de onderwerpen die besproken worden nog niet bekend.